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Sprejeta pobuda
občinske kmečke zveze

Kmečka zveza in zveza kmečke mladine ob-
čine Ljubljana Vič-Rudnik sta posredovali po-
budo za spremembo zakonskih predpisov o ko-
riščenju kmetijskih zemljišč, in sicer tako, da se
arondirana zemlja, ki je družbeni obrati ne
obdelujejo, vrne v last kmetom po revalorizira-
ni ceni, določeni ob arondadji z odločbo pri-
stojnih organov.

V obrazložitvi so med drugim zapisali: Ko je
bila po slovenskih občinah kmetom odvzeta
zemlja z odločbami o arondaciji v nasprotju
z veljavno Ustavo, ki je kmetu garantirala 10
ha obdelovalne zemlje, je bila temu sloju slo-
venskega naroda storjena velika krivica.
Kmečkemu posestniku in njegovi družini je
bilo s tem vzeto delovno mesto, starejšim pa
tudi delovna doba, saj družba ni poskrbela za
njihov nadaljnji obstoj.

Storjena pa je bila tudi nepopravljiva politič-
na škoda, saj je oblast s tem korakom ubila
zaupanje kmečkega človeka v pošterie naraene
do njih. In ko so novoustanovljena družbena
posestva propadla in je s tem propadel tudi
smisel in namen arondacije - da se uvede

velika družbena proizvodnja —, ta ista oblast ni
bila toliko poštena, da bi knietom vrnila odvze-
to zemljo. Pustila je, da je to zemljišče čedalje
bolj propadalo, saj se je v veliki meri zaraščalo
z grmovjem in menjvrednim travniškim rastli-
njem. Kmetje — bivši lastniki ali pa drugi (na-
jemniki) - so sicer nekaj pokosili, vendar nihče
v to zemljo ni ničesar vlagal, saj ni vedel ali jo bo
naslednje leto še koristil ali ne. To je bila velika
gospodarska škoda, ki še vedno traja.

S tem ko bo zemlja prišla zopet v roke
kmetom, bo predvsem mlademu kmečkemu
človeku ponujeno neko jamstvo, pokazala mu
bo perspektivo za prihodnost. Mladi vidijo pri-
hodnost predvsem v oblikovanju večjih zaokro-
ženih družinskih kmetij.

O tej pobudi je predhodno teklo več razgo-
vorov tako na občinskem komiteju za kmetij-
stvo kot tudi na svetu za kmetijstvo pri OK
SZDL. V razpravi na samem predsedstvu OK
SZDL je bila po krajši razpravi pobuda spreje-
ta. to pa pomeni, da jo bo potrebno izpostaviti
tudi v klopeh republiške skupščine, saj ned-
vomno zahteva ustrezno sistemsko rešitev v ce-
lotnem slovenskem prostoru.


